
 

Loppa kommune 
 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Kommunestyret 
Sakene: 019/07 - 025/07 
Dato: 22.06.2007 
Møtested: Sandland skole 
Tidspunkt: 10:00 -  
Avgang fra Øksfjord med  ”Tya” kl. 0800 – Tilbake i Øksfjord kl. 14.30.  
 
Følgende medlemmer møtte: 
Tor Kyrre Olsen, Ann-Tove Wilhelmsen, Helene Benjaminsen, Ståle Johansen, Marie 
Pedersen, Jorunn Romsdal, Hans Roald Johnsen, Arne Dag Isaksen, Per Sandnes. 
Følgende medlemmer møtte ikke: 
Ann H. Johansen, Beathe Kiil, Annfrid Slettvoll, Arild Amundsen, Sigurd Henriksen, Bjarte 
Takvam. 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Bård Jahr, Erling Hansen, Hanne Nyheim, Svein Hugo Hansen 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Jostein Størdal, Næringskonsulent Terje K. Haugen, Driftssjef Pål Pettersen, 
Sekretær Gunn H. Martinsen 
Merknader: 
På møtet som bisitter var næringssjef i Finnmark Fylkeskommune Marit Helene Pedersen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Møtet ble avholdt på Sandland Skole 



 
Rolf Domstein fra Domstein-Enghav orienterte om sin satsing i Loppa. 
 

Interpellasjon: 
Interpellasjon/spørsmål til ordføreren i henhold til § 19 i Reglement for kommunestyret 
fremlagt fra kommunestyrerepresentant for SV Helene Benjaminsen. 
Åpning av veg Skavnakk. 
 
Interpellasjonen ble besvart av ordfører og tatt til etterretning. 
 
 

PS 019/07 REFERATSAKER 

RS 006/07 VEDR. ANBUD VED BRØYTING AV RV 882 I LOPPA 
KOMMUNE 

RS 007/07 EKSTRA MIDLER TIL BREIBAND I REVIDERT 
NASJONALBUDSJETT 2007 

Referatene ble tatt til orientering. 
 

PS 020/07 FLERBRUKSHUS I ØKSFJORD 
Forslag til vedtak: 
Loppa kommune vedtar å igangsette arbeidet med utvidelse og oppgradering av Øksfjord 
samfunnshus i henhold til fremlagte planer innenfor en kostnadsramme på kr 4.000.000,-. Det 
forutsettes ferdigstillelse til 17. mai 2008. 
 
Det forutsettes at det oppnås et tilskudd på kr 1.330.000,- fra Finnmark fylkeskommunes 
midler til lokale kulturbygg, resten kr 2.670.000,- finansieres ved bruk av udisponert 
regnskapsmessig overskudd for 2006. 
 Inntil tilskuddsmidlene blir utbetalt forutsettes at bygget mellomfinansieres med bruk av 
egenkapital. Dette medfører at kr. 4 000 000,- avsettes fra regnskapsmessig overskudd 2006. 
 
Dersom tilskudd blir innvilget, overføres disse midlene til investeringsfond. 
 
Behandling i Formannskapet - 04.05.2007: 
AP/KP foreslo: 
 
Det tyder åpenbart at det har vært en del misforståelser om prosessen og høring om 
renovering/ombygging av Øksfjord Samfunnshus.  Saken utsettes og prosjektet sendes ut til 
høring blant lag og foreninger i Øksfjord. 
Det gis skriftlig tilbakemelding til Rådmannen med frist 18.05.2007.   
 
 
 
Vedtak i Formannskapet - 04.05.2007: 
Arbeiderpartiet/Kystpartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 



Behandling i Kommunestyret - 22.06.2007: 
 
Vedtak i Kommunestyret - 22.06.2007: 
Det vedtas å opprette en utredningskomitè. Komiteen skal bestå av følgende: 
Ordfører 
Kommunestyrerepresentant Helene Benjaminsen 
Driftssjef 
To brukere fra lag/foreninger 
 
Komiteen gis følgende mandat: 
Gjennomgå innspill fra brukergruppene samt planinnspill fra arkitekt. På bakgrunn av dette 
skal utredningskomiteen fremlegge forslag til planutkast innenfor tidligere vedtatte 
økonomiske rammer. 
 
Dette planutkastet fremlegges kommunestyret for sluttbehandling. 
Enst.vedtatt. 
 
 

PS 021/07 GODKJENNING AV VEDTEKTER FOR VEST-
FINNMARK REGIONRÅD 

Forslag til vedtak: 
Loppa kommune godkjenner forslag til vedtekter for Vest-Finnmark Regionråd 
 
Behandling i Kommunestyret - 22.06.2007: 

Vedtak i Kommunestyret - 22.06.2007: 
Som forslag til vedtak. 
 
Tor Kyrre Olsen erklært inhabil og fratrådte møtet før behandling av neste sak. 
 

PS 022/07 STIFTELSE LOPPA EIENDOM OG UTVIKLING AS - 
BEHANDLING I OMSTILLINGSSTYRET 

Forslag til vedtak: 
1. Loppa kommune stadfester tidligere vedtak av 26.02.07.  Kommunen vil sammen med  
    Innovasjon Norge og bedriftens eiere aktivt arbeide for å avklare forutsetninger for stiftelse    
    av Loppa Eiendom og Utvikling AS.  Kommunen vil med dette vedtaket presisere at man  
    er positiv til å være med på stiftelsen jfr. tidligere vedtak. 
 
2. Fra kommunens side er det likevel viktig å påse at eiendomsselskapet får en forsvarlig  
    økonomisk situasjon fra oppstartdato. Videre må det også sikres at selskapet klarer å    
    betjene faste årlige utgifter. 
 
Behandling i Kommunestyret - 22.06.2007: 
 
Vedtak i Kommunestyret - 22.06.2007: 
Som forslag til vedtak. 
Enst. Vedtatt. 
 
Tor Kyrre Olsen tiltrådt møtet. 



PS 023/07 NAVN PÅ NY FJELLTOPP I LOPPA KOMMUNE - 
UTTALELSE 

Forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret godkjenner at navnet på den nye fjelltoppen i Loppa kommune får navnet 
Loppatinden, det samiske  parallellnavnet Láhpičohkka og det kvensk parallellnavn 
Lappeanlaki. 
 
Behandling i Kommunestyret - 22.06.2007: 
 
Vedtak i Kommunestyret - 22.06.2007: 
Som forslag til vedtak.  
Enst. Vedtatt. 
 
 

PS 024/07 PERIODERAPPORT - REGNSKAP PR. 30.04.07 
Forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar perioderapporten for 1. tertial 2007 til orientering.  
 
Behandling i Formannskapet - 08.06.2007: 
 
 
Vedtak i Formannskapet - 08.06.2007: 
 
Som innstillinga.  Enstemmig vedtatt. 
 
Behandling i Kommunestyret - 22.06.2007: 

Vedtak i Kommunestyret - 22.06.2007: 
Som forslag til vedtak. 
Enst.vedtatt. 
 
 

PS 025/07 NY BRANNBIL TIL LOPPA KOMMUNE OG 
OMFORDELING AV EKSISTERENDE BRANNUTSTYR I 
KOMMUNEN 

Forslag til vedtak: 
Loppa kommune vedtar å kjøpe inn brannbil til Loppa kommune i henhold til vedlagt tilbud 
innenfor en ramme på kr 600.000,- ekskl. mva. Kjøpet finansieres ved bruk av 
investeringsfond. 
 
Behandling i Kommunestyret - 22.06.2007: 
 
 
Vedtak i Kommunestyret - 22.06.2007: 
Som forslag til vedtak. 
Enst.vedtatt. 



 
 
 
 
 
TILDELING AV KONGENS FORTJENESTEMEDALJE I SØLV TIL MARIE PEDERSEN 
 
 

Ordfører tildelte 
H.M. Kongens 
Fortjenestemedalje i 
sølv på vegne av 
H.M. Kongen og 
Finnmark 
Fylkeskommune til 
Marie Pedersen. 
 
Pedersen vil få en 
invitasjon til en 
mottakelse på Det 
Kgl. Slott hvor hun 
vil få anledning til å 
takke H.M. Kongen 
personlig for 
medaljen. 
 
 
 

 
 


